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Vragen m.b.t. Jaarverslag van de Awb-adviescommissie 2022 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
SP 1 Uit de tabel op bladzijde 17 blijkt dat er nog 

165 zaken in behandeling zijn uit de jaren 
2019 en eerder. Dat is 72% van alle nog 
lopende zaken. Het wordt mij niet duidelijk 
wat daarvan de oorzaken zijn. Graag een 
toelichting. 

De tabel op bladzijde 17 van het jaarverslag 
2022 waar de nog in behandeling zijnde 
zaken worden beschreven, moet niet 
horizontaal en cumulatief worden gelezen.  
Voor het jaarverslag 2022 is relevant dat er 
op 31-12-2022 nog dertien zaken in 
behandeling waren bij de commissie. De 
reden dat er nog dertien zaken in 
behandeling waren bij de commissie op 31-
12-2022, is dat toen één administratief 
beroep, 3 klachten en 9 bezwaarschriften 
nog in een traject liepen om minnelijk te 
worden opgelost. Dat wil zeggen dat deze 
dertien zaken nog niet op een hoorzitting 
van de commissie waren geweest op 31-12-
2022 en de commissie daardoor nog geen 
advies over deze zaken had uitgebracht. 
De jaren 2017-2021 laten zien wat op 31 
december van die jaren nog in behandeling 
was bij de commissie en dat daarin een 
dalende trend is te zien. U kunt dat 
verifiëren door raadpleging van de 
jaarverslagen van 2017-2021 op de 
provinciale website. 

 


